



ثلاثة أضعاف مكافآت Life لدى كليان للمجوهرات.

Triple Life Rewards on Jewellery at Kalyan Jewellers.

Terms and Conditions:

- 1) All QNB Life Rewards Credit Cardholders are eligible for this offer
- 2) Bonus points will be calculated based on each purchase in store with a minimum of QR 1000 per transaction, must be using QNB POS terminal. The 10,000 bonus points will be credited into loyalty account of the top 10 customers each with most purchases at Kalyan Jewellers during the campaign period within 20 working days after the campaign ended.
- 3) Bonus points will be calculated and rewarded automatically based on the card type.
- 4) The offer is applied to QNB staffs, except for the top spender program.
- 5) This offer cannot be applied or availed in conjunction with any other promotion/discount/voucher in store offers, or on promotional items.
- 6) This offer is not applicable for gold coins/bars purchases.
- 7) The offer is not applicable for cards that are classified under SMEs and Corporate.
- 8) There is no cash alternative to the campaign's rewards.
- 9) The offer should be availed against single invoice for gold Jewellery or diamond Jewellery purchase
- 10) Customer can choose to avail the said offer or the in-store promotion, whichever is higher.
- 11) The purchase requires the transaction to be processed through QNB POS terminal.
- 12) The bank and also Kalyan Jewellers reserves the right for a final decision in case any discrepancy arises.
- 13) The terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar. Qatari courts shall have exclusive jurisdiction to hear and settle any dispute arising from or in relation whatsoever.
- 14) All other terms and conditions shall refer to [Life Rewards Program Terms and Conditions](#).

الشروط والأحكام:

- (1) يمكن لجميع حاملي بطاقات مكافآت Life الائتمانية من QNB الاستفادة من هذا العرض.
- (2) تُحتسب النقاط الإضافية بناء على كل عملية شراء داخل المتجر بقيمة 1,000 ريال قطري كحد أدنى للمعاملة باستخدام أجهزة نقاط البيع الخاصة بـ QNB. ومنذ الـ 10,000 نقطة الإضافية لكل فرد من العملاء العشرة الأكثري إنجافاً في كليان للمجوهرات خلال فترة العرض بعد 20 يوم من تاريخ انتهاء الحملة.
- (3) تُحتسب النقاط الإضافية وُمنج تلقائياً بناء على نوع البطاقة.
- (4) ينطبق العرض على موظفي QNB ما عدا عرض الأكثر إنجافاً.
- (5) لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عروض ترويجية/ خصومات/ قسائم أخرى في المتجر أو الاستفادة منه في المشتريات الخاصة للعروض الترويجية.
- (6) لا ينطبق هذا العرض على مشتريات العملات/ السبائك الذهبية.
- (7) لا يسري العرض على البطاقات المصنفة على أنها بطاقات مخصصة للشركات والمؤسسات الصغيرة والمتوسطة.
- (8) لن يقدّم بديل نقدي للمكافآت المخصصة في إطار الحملة.
- (9) يمكن الاستفادة من العرض بشروط إبراز فاتورة واحدة لشراء الذهب أو الماس.
- (10) يمكن للعميل الاستفادة من العرض المذكور أو العرض الترويجي المتاح داخل المتجر، أيهما أعلى.
- (11) ينبغي معالجة الشراء بمعاملة الشراء باستخدام أجهزة نقاط البيع التابعة لـ QNB.
- (12) يحتفظ البنك ومجوهرات كليان بالحق في اتخاذ قرارنهائي في حال ظهور أي تعارض.
- (13) تخضع الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر. ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص الحصري للنظر والفصل في أي نزاع ينشأ عنها أو يتعلق بها، أيًّا كان نوعه.
- (14) تشير جميع الشروط والأحكام الأخرى إلى [شروط وأحكام برنامج مكافآت Life](#).